
Ministerie van Economische Zaken en Klimaat
Minister R.A.A. Jetten
Postbus 20401
2500 EK  Den Haag

Geachte minister Jetten,

Een aantal maanden geleden hebben wij u een brief gestuurd waarin we u oproepen om vaart te
maken met de ontkoppeling van de warmtetarieven met de gasprijs. Naar aanleiding van de brief is er
een overleg geweest tussen u en de 44 grootste gemeenten en minister de Jonge. Het was een
constructief overleg waarin u heeft toegezegd om samen uit te zoeken of de ontkoppeling van de
warmtetarieven versneld kan worden.

De urgentie voor de ontkoppeling is sinds dit overleg niet minder groot geworden. Wij krijgen
regelmatig vragen van onze inwoners die zich zorgen maken over hun energierekening en niet
begrijpen waarom zij geen eerlijke prijs krijgen doorberekend voor hun (duurzaam) warmtenet. Naast
de urgentie voor de ontkoppeling zien we dat inwoners nu graag van het gas af willen vanwege de
stijgende gasprijzen. We zien echter ook dat eigenaren op een warmtenet overstappen naar een
warmtepomp, omdat de warmtetarieven voorlopig nog gekoppeld blijven aan die van gas. Een snelle
ontkoppeling is daarom belangrijk en een unieke kans om het draagvlak voor de overstap op een
warmtenet te vergroten. Daarmee kunnen we de warmtetransitie versnellen.

Wettelijke ontkoppeling duurzame warmte van aardgastarieven
We zien dat uw ministerie hard werkt om het wetsvoorstel Wet collectieve warmtevoorziening (Wcw)
rond het zomerreces naar de Raad van State te sturen, zodat het wetsvoorstel in het najaar in de
Tweede Kamer kan worden behandeld en vervolgens in de Eerste Kamer.
Toch vinden wij dat op een aantal onderdelen versnelde inzet nodig is. Wij hebben begrepen dat in
het wetsvoorstel tien jaar de tijd wordt genomen om de ontkoppeling van de warmtetarieven te
realiseren. Dit strookt niet met de urgentie van de problematiek. De ontkoppeling van de
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warmtetarieven moet én kan sneller door in de Wcw de voorgestelde fasering deels los te laten. Wij
zijn overtuigd dat hiermee in 2025 de warmtetarieven volledig ontkoppeld kunnen zijn.

Stappen vooruitlopend op wettelijke ontkoppeling
Gelet op de grote urgentie om de energierekening betaalbaar te houden, stellen wij voor om
vooruitlopend op de wettelijke ontkoppeling van de warmtetarieven alvast een paar stappen te nemen:

- Per 2023 een correctie op de warmtetarieven in te voeren. In de Tweede Kamer is er
draagvlak om dit te door te voeren. Met een correctie kunnen de warmtetarieven bijvoorbeeld
worden gebaseerd op de gasprijs exclusief energiebelasting, omdat de warmtebedrijven
immers geen energiebelasting afdragen.

- Ook stellen we voor om per 2023 de SDE++ niet meer te koppelen aan de gasprijs.
Met deze voorstellen kan in 2023 een grote stap worden gezet naar volledige ontkoppeling van de
warmtetarieven in 2025.
Met de ontkoppeling zetten we een grote stap in het realiseren van de energietransitie, maar er is
natuurlijk meer nodig.

Laten we bovenstaande voorstellen samen verder uitwerken, zodat we de energietransitie voor
iedereen mogelijk maken.

Hartelijke groet,

Namens de G4, namens de G40,

Arno Bonte Karin Dekker
 Wethouder Duurzaamheid, Luchtkwaliteit en Voorzitter themagroep duurzaamheid
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